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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ibrahim Baylan (S)

2016/17:1525 En ny elkabel mellan Gotland och fastlandet

En utbyggnad av förnybar energi är mycket angelägen och förutsätter en bra 
förbindelse via en ny elkabel.  Svenska kraftnät tog 2009 ett inriktningsbeslut 
att Gotland ska anslutas till stamnätet. All planering såsom teknisk, ekonomisk, 
miljömässig, tillståndsmässigt, försörjningstrygghet och vindkraftsexploatering 
har sedan dess utgått från att det blir en ny kabel till Gotland. Den 24 maj tog 
Svenska kraftnät plötsligt ett motsatt beslut att avsluta projektet med en ny 
elkabel med omedelbar verkan. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ibrahim Baylan:

Hur avser statsrådet att agera för att trygga Gotlands elförsörjning framöver, då 
de befintliga kablarna från 1980-talet inte klarar en utbyggnad av förnybar 
energi? 

………………………………………
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